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 1202בפברואר  1פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

 

 . ZOOMבמערכת  1.2.2021פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני, 

 

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 חברי המועצה:

 
 

מנחם ברגב, אביטל תבור, שלום טרם, ג'קלין בן עמי אריקסון, אפרת 

 .אביב רגב, בראלאלינור מזרחי, 

 .אהרון שיאחי נעדרו:

 מנכ"לית המועצה -גרמן -ניצן מחנאי צוות מקצועי:

 גזבר –שרון פישמן   צור אוריון 

 יועמ"ש –עו"ד דני נחליאלי 

 

 

 

 על סדר היום: 

 .הבהרה להלוואה ונספח תחזית .1
 תב"רים. .2

 

 

 

 

 ברכה,ב

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
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 מהלך הדיון:
 

 עדכון בעניין המליאה הטלפונית. .1

 עדכנה בעניין הנושאים שיעלו במליאה הטלפונית: מנכ"לית המועצה

  שיפוץ מבנה תרבות בגבעת עדה.923תב"ר ,  

  שיקום גנים ציבוריים בגבעת עדה.925תב"ר , 

  תא שטח  93חלק  10207עשייה במקרקעין מכירת נכס רחוב הסמדר, גוש

930. 

 

 .להלוואה ונספח תחזיתהבהרה  .2

מורכב מעצם חישוב ההלוואה, יוגש למשרד הפנים בטופס עם מכתב הסבר. משום שזו 

 הלוואה מבצעים דרך תב"ר שנמצא בנספח.

שנה שאישרו הלוואות לאיזון תקציב רגיל. זו פנייה של משרד  20אירוע חד פעמי, לא היה 

 שנים, המטרה  10ה לטווח של עד שנת הקורונה בהלוואתקציבים בהפנים לרשויות, לאזן 

 החלטה: לאשר את לקיחת ההלוואה באישור של משרד הפנים.

 
 תב"רים. .3

אישור הלוואה ופתיחת תב"ר עבור  –)קורונה(  2020, הלוואה לאיזון תקציב 926תב"ר 

 מלווה לאיזון תקציב.

מון שיפוץ יהמשך שיפוץ ושיפור פינות המחזור וכן מ –שדרוג מבני המועצה  ,852תב"ר 

בגבעת עדה, מימון עבודות שיפוץ תקרת מבנה המועצה  השירותים במועצה יחדר

 בבנימינה, מימון שיפוץ חזית הספרייה, שיפוץ מבנה מד"א ועוד.

 לאשר את התב"רים כפי שהוצגו. החלטה:

 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       

 


